

eREAP – BrainPOP Jr. Suggested Lesson Plan

In BrainPOP Jr. 's topic **'Winter Holidays'**, Annie and Moby introduce Winter Holidays' customs around the world.



<u>Suggested Lesson Plan</u>	
Preparation	<ol style="list-style-type: none"> 1. Give the link or QR code of the topic to the students, and ask them to watch the FILM at home. 2. Ask students to draw symbols for their favorite Winter Holiday in 'Draw About It' and submit.
During-class activities	<ol style="list-style-type: none"> 3. [10 mins, whole class] Watch the video again, and let students complete 'Easy Quiz' or 'Hard Quiz'. Teacher may explain difficult words or concepts, and check the answers together. 4. [15 mins, whole class] Ask students to vote for 5 best Winter Holiday symbols and invite them to introduce the masterpiece. 5. [10 mins, whole class] Distribute worksheet in 'Activity' and explain the requirement of the task. Let students finish it together. (friendly reminder: teachers can print on used paper to save the environment)
After-class activity	<ol style="list-style-type: none"> 6. Ask students to design a new year greeting card for their neighbouring classmate.
Tips	There is a task in 'Word Play' with drama elements. Teachers can ask children to pair up and work together as a speaking practice or conduct a little theater.

eREAP – BrainPOP Jr. 參考教案

在 BrainPOP Jr. 「Winter Holidays」的影片中，兩位主角 Annie 和 Moby 會帶我們認識世界各地冬季節日的風俗習慣。



建議教案

課前活動	<ol style="list-style-type: none"> 1. 將課題的 網址 或 QR code 給予學生，讓他們在家先行觀看影片。 2. 著學生在「Draw About It」為最喜愛的冬季節日繪畫一些相關圖案，完成後遞交。
課堂活動	<ol style="list-style-type: none"> 3. [10 分鐘 全班] 與學生再次觀看影片，並在課堂上一起完成「Easy Quiz」或「Hard Quiz」，老師可按需要再作解說，並一同查看答題情況。 4. [15 分鐘 全班] 讓學生投票選出 5 個最精美的冬季節日圖案，並讓他們介紹自己的作品。 5. [10 分鐘 全班] 派發並講解「Activity」的工作紙，著學生一起完成（環保小提示：建議老師印在單面廢紙，學生對摺後即可變成精美的賀卡）
課後活動	<ol style="list-style-type: none"> 6. 學生為鄰座同學設計一張新年賀卡。
小貼士	老師可按學生的能力，利用「Word Play」內富有戲劇元素的練習，進行延伸活動，例如說話練習，甚或小劇場等。